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در جلسه هيئت مديره خانه توسعه آذربايجان با حضور ميهمانان عالي رتبه بررسي شد

پروژه هاي استاني و سهم استان از بودجه ٩٨

پروژه هاي استاني و سهم استان از بودجه ٩٨ در جلسه هيئت مديره خانه توسعه آذربايجان با حضور ميهمانان عالي

رتبه بررسي شد.

پروژه هاي استاني و سهم استان از بودجه ٩٨ در جلسه هيئت مديره خانه توسعه آذربايجان با حضور ميهمانان عالي رتبه بررسي شد.

در اين جلسه كه در محل دفتر مركزي خانه توسعه آذربايجان با حضور وزير صنعت و معدن و تجارت رضا رحماني ، نائب رئيس اول مجلس مسعود پزشكيان ، استاندار آذربايجان

شرقي محمدرضا پورمحمدي و رييس مجمع نمايندگان استان محمد وحدتي ، محمد حسين فرهنگي ، بيت الله عبدالهي ، معصومه آقاپور ، علي جليلي ، زهرا ساعي از نمايندگان

استان و رييس سازمان برنامه و بودجه استان داود بهبودي و تعدادي از متخصصان و مديران استان تشكيل شد درخصوص پروژه هاي نيمه تمام استاني و ملي همچون بزرگراه

تبریز - اهر ، آزاد راه تبریز - بازرگان ، راه آهن ميانه -بستان آباد - تبريز و امتداد خط آهن تبریز به اروپا از طریق مسیر جلفا - نخجوان - قارص تركيه ، طرح توسعه صنایع تبدیلی

مس سونگون و طرح های توسعه صنعت خودرو و قطعه سازي ، احياء درياچه اورميه و راهکارهای افزایش اعتبارات این طرح ها دربودجه 98 مورد بررسی قرار گرفت.

وزير صمت گفت : ظرفيت استان باداشتن مناطق آزاد تجاري و مناطق ويژه اقتصادي جهت تامين مواد اوليه مورد نياز صنعت در شمالغرب كشور بخصوص صنايع غذايي قابل

توجه است .

رحماني افزود : قطب صنعت خوردو سازي و قطعه سازي از صنايع مورد توجه در استان است و بايد تقويت شود .

رضا رحماني كه از خانه توسعه بخاطر تشكيل اين جلسه تشكر كرده و از دكتر سبحان الهي بخاطر نگاه ويژه و اهتمام ايشان نسبت به توسعه استان قدرداتي كرد.

وي افزود استان آذربايجان شرقي از لحاظ ذخاير معدني در رتبه نخست كشور قرار دارد ولي از لحاظ اكتشاف در رتبه هشتم است و مي توان از اين ظرفيت براي توسعه استان بهره

برد.

مسعود پزشكيان خواستار اتفاق نظر نمايندگان و مسئولين استان بر روي دو يا سه پروژه استاني و پيگيري براي اتمام آن پروژه ها نمود.

نائب رييس اول مجلس اضافه نمود : دولت تعهدات خود براي تخصيص بودجه براي پروژه هاي اساسي استان در سال ٩٧ را عملي ساخته است كه تخصيص ٧٠٠ ميليارد ريال

پيش پرداخت براي خريد قطعات فلزي پل هاي خط آهن ميانه به تبريز مي باشد .

محمد حسين فرهنگي در اين نشست به عضويت خود در كميسيون تلفيق اشاره نموده و درخواست انتقال گردش مالي معادن به بانك هاي استان طبق مفاد برنامه نمود.

محمد وحدتي رييس مجمع نمايندگان استان نيز با گلايه از كم توجهي نسبت به استان آذربايجان شرقي ، اهمیت سرمایه گذاری و توجه به صنایع تبدیلی مس و آلومینا در استان

را مورد تاکید قرار داد و خواستار توجه بیشتر دولت به این استان شد

ريیس سازمان مدیریت و برنامه&lrm;ریزی آذربایجان &lrm;شرقی با اشاره به این مطلب که از کل ١٧ هزار میلیارد ریال بودجه ٩٨ اعتبارات ملی با سهم ٩٦٪ در صدر و اعتبارات

استاني فقط چهار در صد بودجه را تشكيل مي دهد ، تصریح کرد : اگر بخواهیم در بودجه های استانی تاثرگذار باشیم لازم است رویکرد جلسات و پیگیرهای محلی و ملی را به

سمت جذب سرمایه گذاری ها و استفاده از ظرفیت های بخش خصوصی متمرکز کنیم .
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